
Protokoll fört vid styrelsemöte med Värmland-Dals Beagleklubb 

 2023-11-05 Digitalt 

 

Närvarande: Jan Olsson, Lars Liljegren, Bengt Wärnbäck, Christer Saarnak, Thomas Önnberg, Boo 

Svensson, Stefan Karlsson, Inga Lill Axelsson, Roger Blad och Hanna Andreasson. 

 

§ 1 Jan Olsson förklarade mötet öppnat. 

 

§ 2 Till ordförande för mötet valdes Jan Olsson och till sekreterare Lars Liljegren. 

 

§ 3 Föregående protokoll gicks igenom och lades till handlingarna.   

 

§ 4 Rapporter.  

-KM i Fiskevik. Gick bra. 

-Viltspår. Hittills omkring 150 prov genomförda. 43 starter av beagle. 

-Drevprov. 7 starter hitills. Ett par prov anmälda i november. Vissa problem med 

redovisning i SKK-Start. 

§ 5 Skrivelser. 

-Viss korrespondens angående Klubbkampen. 

§ 6 Kassarapport. 

-Stabilt. Christer sammanställer kassan vid senare tillfälle då han ska ha upplärning i 

programmet. 

§ 7 Övriga frågor. 

-Har-SM, Anders Sundbäck och Hjortrikets Napoleon representerar klubben.  

-Klövkampen. Vår klubb har en hund med dubbeletta på rådjur än så länge. 

-Lurprovet. Ranebo är under renovering. Ny lokal är bokad. Inbjudan går ut i början av 

December. Möte på Google Meet 19.00 den 7 Januari för att stämma av. 

-Drömjakt Sunne kommer bli Drömjakt Brunskog. Ulrika har bokat plats åt oss. 

-Praktiska frågor omkring klubbkampen samt klövkampen diskuterades. 

Nästa styrelsemöte i slutet av Januari. 

Mötet avslutas. 

Vid pennan, Lars Liljegren 



 


